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Zápisnica 

z2.riadnehozasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 15.12.2022 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:Slavomír Mlynár - starosta obce 

 

Prítomní poslanci:Bc. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka,  

                                     Mgr. Kristína Sendeková 

Neprítomní poslanci:Michal Babčák 

Ďalší prítomní:Mgr. Mária Mihalíková - hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť:Peter Varchol, Štefan Michalčin, Tomáš Hudák, Tatiana Jacenková,   

Tatiana Repková, Jozef Masica 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášania schopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Slavomír Mlynár, na úvod2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Stebníku 

privítal všetkých prítomných v miestnosti na poschodí. 

Následne skonštatoval, ţe zasadnutie obecného zastupiteľstva je na základe počtu prítomných 

poslancov uznášania schopné. Počet prítomných poslancov je4z celkového počtu 5. 

 

Starosta určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovúkomisiu, tieţ zapisovateľku 

a vyzvalposlancov k hlasovaniu. 

 

Overovateliazápisnice: Milena Hrubiznová, Štefan Kučečka 

Návrhováa mandátová komisia:Bc. Martin Goč-Matis,  Mgr. Kristína Sendeková 

Zapisovateľka:Mgr. Martina Bukovská 

 

Hlasovanie: 
Za:4(Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

   Proti:0 

  Zdrţal sa: 0 

 

K bodu 3: 

 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 2. zasadnutia OZ a spýtal sa, či má niekto 

nejaký návrh na pridanie ďalšieho bodu.Nebol pridaný do programu ţiadny ďalší bod.  
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PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Plán činnosti HK na 1. polrok 2023 

6. Poverenie na vykonávanie preventívnych protipoţiarnych kontrol 

7. Príkaz na inventarizáciu za rok 2022 

8. Návrh VZN č. 11/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny 

a drobný stavebný odpad 

9. Návrh VZN č. 2/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu 

dieťaťa do materskej školy v Stebníku 

10. Návrh rozpočtu na rok 2023 - prerokovanie 

11. Informácia starostu obce 

12. Rôzne 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

Hlasovanie: 
Za:  4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ predloţený návrh programuschválilibez pripomienok. 

 

K bodu 4: 

 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

 

Posledné zasadnutie OZ sa konalo dňa 28.12.2022 a prijali sa na ňom uznesenia č. 1/2022aţ 

č.10/2022. Išlo o ustanovujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 Uznesenie 1/2022  

- Výsledky volieb starostu obce a do obecného zastupiteľstva v Stebníku 

a vystúpenienovozvoleného starostu – vzaté na vedomie – splnené.  

- Zloţenie predpísaného sľubu starostu obce a novozvolených poslancov obecného  

   zastupiteľstva – všetci ho podpísali – splnené.  

 

 Uznesenie 2/2022 

- Poverenie poslanca, Bc. Martina Goč-Matisa, zvolávaním a vedením zasadnutí OZ – 

splnené 

 

 Uznesenie 3/2022 

- Zriadenie Komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejnýchfunkcionárov 

– splnené.  

- Náplň práce a úlohy komisie – určené – splnené.  

- Zvolenie predsedu a členov komisie – splnené.  

 

 Uznesenie 4/2022 

- V súlade so zákonom NR SR č. 253/1994 Z.z. o právnom postavení a platovýchpomeroch 
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starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov v rozsahuurčenom 

doterajším OZ mesačný plat starostu vo výške 1 999,00 €– určené – splnené.  

 Uznesenie 8/2022 

- Dohoda s podmienkami pre stretávanie sa mládeţe v priestoroch hasičskej 

zbrojnicea odovzdanie kľúča určenej zodpovednej osobe – bolo uskutočnené 

stretnutiea stanovené pravidlá – splnené.  

 

Ostatné body uznesení z 28.11.2022 sa naplnili a nič nie je na poverenie. 

 

Poslanci obecného zastupiteľstvaberú na vedomie správu o kontrole uznesení č. 1/2022– č. 

10/2022 z predchádzajúceho OZ. 

 

K bodu 5: 

 

Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023 

 

Starosta obceprečítal Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023. Hlavnou kontrolórkou 

pre obec Stebník je Mgr. Mária Mihalíková. Ten bol zverejnený na úradnej tabuli obce a na 

webovom sídle obce Stebník dňa 29.11.2022 po dobu 15 dní. Taktieţ bol mailom zaslaný 

všetkým poslancom. Kontrolná činnosť bude realizovaná v kontrolovanom subjekte, a to na 

Obecnom úrade v Stebníku a Spoločnej úradovni obcí okresu Bardejov.K plánu činnosti HK 

nemali poslanci ţiadne pripomienky ani otázky. 

 

Hlasovanie: 
Za:  4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ schváliliplán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023. 

 

K bodu 6: 

 

Poverenie na vykonávanie preventívnych protipožiarnych kontrol 

 

Starosta obce odovzdal slovo poslancovi, Bc. Martinovi Goč-Matisovi, ktorý je súčasne členom 

DHZ obce Stebník. Ten vysvetlil, ţe po určení ďalších členov do kontrolnej skupiny, bude 

vykonaná protipoţiarna kontrola v kaţdej domácnosti v Stebníku, o čom budú viesť záznamy.  

Hlavný preventivár obce je Bc. Martin Goč-Matis. 

 

Hlasovanie: 
Za:  4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ schváliliza preventivára Bc. Martina Goč-Matisa, ktorý bude vykonávať 

preventívneprotipoţiarne kontroly spolu s ďalšími členmi z DHZ obce Stebník. 
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K bodu 7: 

 

Príkaz na inventarizáciu za rok 2022 

 

Nakoľko sa blíţi koniec roka, bude potrebné vykonať riadnu inventarizáciu majetku a záväzkov 

ku dňu 31.12.2022. Inventarizačné hárky sa majú odovzdať do 31.1.2023. Starosta obce prečítal 

návrh na členov do Ústrednej inventarizačnej komisie a do čiastkových inventarizačných komisií 

a dal zahlasovať. 

 

Zloženie inventarizačných komisií na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2022 

 

Ústredná inventarizačná komisia (ÚIK) 

Predseda: Bc. Martin Goč-Matis 

Člen:        Milena Hrubiznová  

Člen:        Mgr. Kristína Sendeková  

 

Čiastkové inventarizačné komisie (ČIK) 

 

1. Objekt inventarizácie: Obecný úrad, AB, Dom smútku 

Predseda:  Michal Babčák 

Člen:         Mgr. Kristína Sendeková 

Člen:         Slavomír Mlynár 

 

2. Objekt inventarizácie: Materská škola 

Predseda: Jozefína Ondavská  

Člen:       Janette Rychvalská 

Člen:       Mgr. Martina Bukovská 

 

3. Objekt inventarizácie: Školská jedáleň 

Predseda: Jana Simková 

Člen:        Jozefína Ondavská 

Člen:        Janette Rychvalská 

 

4. Objekt inventarizácie: Požiarna ochrana + Hasičská zbrojnica 

Predseda: Štefan Kučečka 

Člen:        Jozef Peregrim 

Člen:        Ing. Štefan Kučečka 

 

5. Objekt inventarizácie: Sklad riadu AB 

Predseda: Mgr. Martina Bukovská 

Člen:        Slavomír Mlynár 

Člen:        Mgr. Mária Mihalíková 

 

Hlasovanie: 
Za:  4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ schváliliústrednú inventarizačnú komisiu a čiastkové inventarizačné komisie, 

ktorých členovia vykonajú inventarizáciu majetku obce k 31.12.2022 do 31.1.2023. 
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K bodu 8:  

 

Návrh VZN č. 11/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny a drobný 

stavebný odpad 

 

Starosta obce uţ na predošlom zasadnutí informoval, ţe sa bude na ďalšom zastupiteľstve 

schvaľovať návrh VZN o miestnych daniach a poplatkoch za odpady. Návrh VZN bol 

zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce od 29.11.2022 po dobu 15 dní 

a neboli k nemu prijaté ţiadne pripomienky a návrhyzo strany verejnosti. 

Poslanci rozhodovali o výške dane za komunálny odpad (poplatok). Aktuálny poplatok je vo 

výške 11 € na osobu na rok. Návrh starostu obce po viacerých prepočtoch bol zvýšiť poplatok na 

16 €. Vychádzal najmä z informačných listov od zberovej spoločnosti Fúra, s.r.o., Rozhanovce 

o avizovaných zvýšeniach cien za ich sluţby s účinnosťou od 1.1.2023.  

 

Z poslancov sa ako prvý k tomuto návrhu vyjadril pán Kučečka, ktorý so sumou 16 € nesúhlasil, 

ale nebol proti navýšeniu sumy. Navrhol poplatok max. 13 € a opýtal sa, či by nebolo moţné 

zaviesť aj iný spôsob zberu odpadu, napríklad mnoţstevný zber.  

 

Starosta obce hneď spomenul, ţe by bolo moţné od nového roka prejsť na ,,nálepkový systém,“ 

ktorý následne podrobne vysvetlil a odpovedal na dodatkové otázky od poslancov aj verejnosti.  

 

Ďalším návrhom zo strany poslancov bolo, či by sa v budúcnosti nedala aj zmeniť zberová 

spoločnosť, ţe moţno ostatné majú lepšie ceny, sluţby, techniku. Starosta obce vyslovil, ţe to 

nie je vylúčené, ale musel by prebehnúť celý potrebný proces pri výbere inej firmy.  

 

Po rozsiahlej debate o systéme zberu odpadu v Stebníku, nepoctivom separovaní, počte nádob na 

domácnosť, vzniknutých situáciách so smetiarmi, o pouţití veľkokapacitných kontajnerov 

a frekvencii pristavovania a o tom, či by sa ujal nálepkový systém, sa nakoniec dohodli. 

 

Výsledkom prejednávania je: zavedenie nálepkového systému s účinnosťou od 1.1.2023, zvýšiť 

poplatok na dani za komunálny odpad na 14 € na osobu ročne s 50% zľavou pre určité skupiny 

obyvateľstva po doloţení potrebného dokladu. 

 

Nálepkový systém bude nastavený takto: 

Počet smetných nádob na KO pre rodinný dom – nehnuteľnosť (ďalej len „domácnosť“) podľa 

počtu osôb sa stanovuje takto:  

a) 1 aţ 4 členná domácnosť = 1 smetná nádoba s objemom 110 l alebo 120 l označená jednotnou 

identifikačnou nálepkou na daný rok „FURA rok.“ 

b) 5 aţ 8 členná domácnosť = 2 nádoby o objeme 110 l alebo 120 l, označené jednotnou 

identifikačnou nálepkou na daný rok „FURA rok.“ 

 

Napokon sa ešte pristavili pri niektorých bodoch vo VZN, vysvetlili sa, pri niektorých padla 

otázkači je potrebné ich nechať, alebo zrušiť. Nahradil sa len bod č. 10 v ôsmej časti – Poplatok. 

Nakoniec starosta obce vyzval poslancov k hlasovaniu.   

 

Hlasovanie: 
Za:  4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:0 

       Zdrţal sa: 0 
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Poslanci OZ prijali VZN č. 11/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na rok 2023 a na ďalšie zdaňovacie obdobia na území obce 

Stebník. 

 

K bodu č. 9: 

 

Návrh VZN č. 2/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu 

dieťaťa do Materskej školy v Stebníku 

 

Starosta obce vysvetlil, ţe poplatok za školné ostal nezmenený, a teda 5 € na dieťa mesačne, 

pričom za predškolákov sa neplatí. Pani poslankyňa, Milena Hrubiznová sa pýtala, či by nebolo 

vhodné zvýšiť poplatok na 10 €, nakoľko sa jej zdá 5 € nízka suma na dnešnú dobu a situáciu 

v škôlke. Ostatní poslanci s týmto návrhom veľmi nesúhlasili, starosta obce dodal, ţe aj po 

dohode s pani riaditeľkou materskej školy, Jozefínou Ondavskou, sa rozhodli  nemeniť výšku 

poplatku. 

 

Preto sa hneď prešlo k článku č. 3 tohto VZN, a to k príspevku na stravovanie vo výške nákladov 

na nákup potravín. Podľa aktuálnych finančných pásiem,určujúce rozpätie nákladov na nákup 

potravín na jedno jedlo podľa vekových kategórií stravníkov platné od 1.1.2023, bolo potrebné 

navýšiť poplatok pri cudzích stravníkoch. To znamená, ţe sa poplatok zvyšuje z 3,50 € na 3,95 € 

na osobu.  

Za dieťa materskej školy je poplatok 2,10 € a za dospelú osobu zamestnanca je to 2,40 €. 

Napokon dal starosta obce zahlasovať za návrh tohto VZN. 

 

Hlasovanie: 
Za:   3       (Bc. Martin Goč-Matis, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:1       (Hrubiznová) 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci OZ prijaliVZN č. 2/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase 

zápisu dieťaťa do Materskej školy v Stebníku. 

 

K bodu č. 10: 

 

Návrh rozpočtu na rok 2023 

 

Starosta obce hneď na začiatok vysvetlil, ţe rozpočet na rok 2023 bude moţné oficiálne schváliť 

aţ na najbliţšom zasadnutí obecného zastupiteľstva. Dôvodom je, ţe musí byť ešte zverejnený 

na úradnej tabuli obce a webovom sídle obce Stebník do 20.12.2022. Tieţ hlavná kontrolórka 

obce musí napísať stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2023. 

Starosta obce informoval, ţe pri vypracovaní rozpočtu vychádzal predovšetkým z príjmu 

podielových daní na rok 2022, pretoţe sa ešte stále nevie, aká bude ich výška na nasledujúci rok.  

Poslanci si postupne prechádzali strany rozpočtu, pri niektorých konkrétnych poloţkách sa 

pozastavili a poprosili o doplňujúce vysvetlenie od starostu obce alebo od hlavnej kontrolórky.  

 

Poslanec Kučečka napríklad navrhol presunúť časť sumy z poloţky všeobecné sluţby na poloţku 

opravy, rekonštrukcie v obci.  

 

Poslanci OZprerokovalinávrh rozpočtu na rok 2023. 
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K bodu 11:  

 

Informácia starostu obce 

 

Prvou informáciou bolo konanie ohľadom skládky odpadu na začiatku Stebníka. Dňa 29.11.2022 

prebehla kontrola zamestnancami z Okresného úradu z Bardejova, Odboru starostlivosti 

o ţivotné prostredie. Po zdokumentovaní vyčíslia výšku škody a podľa jej výšky to odstúpia na 

enviropolíciu. Starosta obce zaslal na Okresný úrad aj vyjadrenie ohľadom prvotného listu od 

OÚ z Prešova. 

 

Ďalej starosta obce oznámil, ţe dňa 10.12.2022 v rámci Mikuláša navštívil deti do 14 rokov 

s balíčkami a zároveň odovzal jubilantom (70, 80, 85 a 90 rokov) v obci poukáţky v hodnote 30 

€ na nákup tovaru v pojazdnej predajni pána Juríčka.  

 

Dňa 14.12.2022 sa konalo v Gerlachove stretnutie ohľadom voľby nového štatutára pre Spoločnú 

úradovňu obcí okresu Bardejov. Dôvodom bolo, ţe predošlá štatutárka, starostka Richvaldu, uţ 

v komunálnych voľbách nekandidovala. Novým štatutárom sa stal starosta obce Becherov, Jozef 

Gmiterko. Ročný poplatok obce za členstvo v tejto úradovni je pribliţne 2670 €. 

 

Starosta obce informoval, ţe nové a vlastné kontajnery na šatstvo uţ priviezli do Stebníka, ale ţe  

sa stále čaká na faktúru.Staré kontajnery si príde prevziať firma, ktorá mala na starosti ich 

vyprázdňovaniea aj naďalej bude pokračovať v poskytovaní tejto sluţby.  

 

Viacúčelové ihrisko – je uţ dokončené, faktúry za realizáciu sú uhradené. Starosta obce dodal, ţe 

musel reklamovať ,,krivé čiary,“ teda na určitej ploche nesprávne uloţenie čiar. Bolo to na jeho 

ţiadosť opravené. Poslanec Kučečka mal pripomienku ohľadom nakopenej hliny z pôvodného 

ihriska, spýtal sa, ţe čo sa s ňou plánuje robiť. Zároveň navrhol, aby to na vlastné náklady 

rozviezla firma, ktorá stavbu realizovala, ţe má za sebou nechať poriadok. Starosta bude 

ohľadom toho komunikovať s dodávateľskou firmou. 

 

Inou rekonštrukciou v obci je plánovaná výmena oboch lávok pre peších z vlastných finančných 

zdrojov obce. Distribútorom materiálu je firma Raven a.s., Povaţská Bystrica a pozinkovanie 

priečnikov zabezpečila firma Kovomont s.r.o., Nitra. Materiál a práce sú uţ zaplatené, montáţ sa 

uhradí na ďalší rok. Koncom zimy sa môţe začať s búracími prácami starých lávok, 

pravdepodobne svojpomocne. 

 

Starosta obce oboznámil, ţe dňa 26.12.2022 sa uskutočnívianočný koncert v gréckokatolíckom 

chráme v Stebníku. Organizátormi sú Farnosť Chmeľová, filiálka Stebník, a obec Stebník. 

V rámci kultúrneho programu sa predstavia sestry Uhlárové z Keţmarku,súrodenci Homzoví, 

súrodenci Grichoví či Nikolka Peregrimovázo Stebníka.Všetko je to bez nároku na honorár, 

preplatené budú len cestovné náklady. Po skončení programu bude v sále kultúrneho domu 

pripravené posedenie pri kapustnici.  

 

Ďalšou informáciou bol nepotešujúci stav ohľadom ţiadosti o dotáciu z Environmentálneho 

fondu na projekt ,,Zvyšovanie energetickej účinnosti AB Stebník“. Ţiadosť po administratívnej 

kontrole bola zaradená do poradovníka. Je moţnosť a bolo odporúčané podať ţiadosť a pokúsiť 

sa na to získať financie z Plánu obnovy. 

 

Inou témou bolo po dlhšom čase pridelenie ŠPZ na hasičské vozidlo Iveco Daily, ktoré je uţ 

oficiálne vo vlastníctve obce, prihlásené na polícii a poistené. Bola uhradená aj poistka na 

protipovodňový vozík. 
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Starosta obce spomenul, ţe oslovil spoločnosť VSD a.s. Košice, aby zaslala cenovú ponuku na 

výmenu verejného osvetlenia. Nové svietidlá by boli 30 W LED svetlá - 12 872 €. Zatiaľ je to 

len informačná správa. 

 

Nakoľko bola moţnosť získať výpočtovú techniku od VSD a.s., Košicev počte 4 kusov 

počítačov, starosta obce ju vyuţil. Počítače by sa rozdelili na Obecný úrad, do MŠ, JDS či HZ. 

 

Aj tento rok bola podpísaná zmluva s mestom Bardejov, ktorej predmetom je poskytnutie dotácie 

z rozpočtu poskytovateľa na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce 

Stebník centrám voľného času v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Bardejov na obdobie január 

aţ jún. Zo Stebníka sa to týka 4 detí.  

 

Starosta obce Niţná Polianka na základe spolupráce s Ukrajincami opäť vykoná materiálno-

potravinovú zbierku na pomoc. Preto poprosil aj zástupcov iných obcí, aby sa pripojili 

a pomohli. Starosta obce dodal, ţe v sále nám ešte ostali nejaké trvanlivé potraviny, deky a iný 

materiál, ktorý odovzdá. 

 

Ďalej ešte informoval, ţe všetky dane za pozemky, stavby, psy a odpady sú uhradené.  

 

Následne spomenul, ţe zajtra, t.j. 16.12.2022, príde do obce reportér s kameramanom z TV JOJ, 

aby nakrútili reportáţ s pánom Milanom Juríčkom, ktorý vlastní a pravidelne chodieva 

s pojazdnou predajňou potravín.Týka sa to najmä obcí, v ktorých sa uţ nenachádza predajňa 

potravín. 

 

Nakoniec starosta obce prečítal aktuálny stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni 

a dodal, ţe k dnešnému dňu sú uhradené všetky faktúry. 

 

Poslanci OZberú na vedomie informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch 

a v pokladni. 

 

K bodu 12: 

 

Rôzne 

 

Starosta obce sa na začiatok opýtal prítomných poslancov, či má niekto z nich nejaké témy                  

na prejednanie, otázky alebo iné podnety.  

 

Prihlásila sa poslankyňa Mgr. Sendeková, ktorá sa opýtala či sa budú určovať a schvaľovať 

nejaké ďalšie komisie. Zároveň navrhla komisiu pre kultúru a šport. Starosta obce jej odpovedal, 

ţe určite sa môţu vytvoriť aj ďalšie komisie a na najbliţšom zasadnutí OZ sa môţu vymenovať 

ich členovia a schváliť ich.  

 

Starosta obce ešte otvoril tému zimnej údrţby v Stebníku, dodal, ţe na odhŕňanie snehu bude 

zabezpečovať PD Magura Zborov, ale na posyp nemá nikoho. Respektíve, ak sa podarí opraviť 

rozmetadlo v Chmeľovej, môţu prísť v prípade potreby pomôcť s posypom aj do Stebníka.Na 

ručné odhŕňanie snehu lopatami sa zatiaľ nenašiel ţiadny brigádnik na pracovnú dohodu, preto 

sa to pri prvom návale snehu riešilo svojpomocne. 

 

Poslanec Kučečka sa zaujímal v akom stave je proces výstavby kanalizácie, či sa ohľadom toho 

podnikajú nejaké kroky. Pán starosta všetkým prítomným vysvetlil celý proces, ktorý podnikol 

za posledný rok, napríklad stretnutie s riaditeľom Envirofondu a oslovenie projektanta, pána 

Zembiaka z Košíc, ktorý vypracoval cenovú ponuku na aktualizovanie pôvodnej projektovej 
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dokumentácie. Ten by stál pribliţne 20 000 €. Taktieţ by sa malovykonať nové verejné 

obstarávanie, ale aţ po získaní dotácie. 

 

K slovu sa dostali aj prítomní hostia. Pán Hudák sa zaujímal, či je potrebné, aj z hľadiska 

šetrenia elektrickej energie, nechať zapnuté verejné osvetlenie tak dlho ako je aktuálne 

nastavené. Odporučil zhasínať o 21:30 hod., pričom sa do diskusie zapojili aj ďalší prítomní. 

Starosta obce sa vyjadril, ţe to môţe skúsiť a ukáţe sa, aké a či vôbec budú nejakéohlasy a 

pripomienky od občanov. 

 

Pán Michalčin chcel vedieť, čo sa plánuje spraviť so starým kríţom, ktorý je opretý za domom 

smútku. Starosta obce oboznámil, ţe uţ je dohodnutý s pánom Belejom zo Smilna, ktorý by mal 

vykonať jeho obnovu, konzerváciua po zreštaurovaní sa môţe umiestniť napríklad nastarom 

cintoríne. 

 

Posledné otázky mal ešte pán Varchol, ktorého zaujímalo, či musí byť na detskom ihrisku, keď 

sa odhŕňa sneh, spravená cestička popri detskom ihrisku. 

 

Nakoniec sa opýtal, aké sú reálne riešenia na odstrel jazveca, ktorý robí po obci ,,šarapatu,“ teda 

rozrýva pomerne veľké plochy trávnikov tak na súkromných, ako aj na obecných pozemkoch. 

Poslanec Kučečka odpovedal, ţe jediný, kto má na to oprávnenie, je Slovenský poľovnícky zväz, 

ţe ich pán starosta môţe skúsiť kontaktovať a dozvedieť sa viac. 

 

K bodu 13: 

 

Návrh na uznesenia 

 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia a poslankyňa,Mgr. Kristína Sendeková, ich 

prečítala v nasledujúcom znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE:  

1) Program 2. zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

2) Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023, 

3) Za preventivára Bc. Martina Goč-Matisa, ktorý bude vykonávať preventívne protipoţiarne 

kontroly spolu s ďalšími členmi z DHZ obce Stebník. 

4) Ústrednú  inventarizačnú komisiu a čiastkové inventarizačné komisie, ktorých členovia  

    vykonajú inventarizáciu majetku obce k 31.12.2022v jednotlivých objektoch do 31.1.2023. 

5) Návrhy na uznesenia č. 11/2022 – č. 21/2022. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 1/2022 – č. 10/2022 z predchádzajúceho    

obecného zastupiteľstva konaného dňa 28.11.2022.  

2) Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

 

PRIJÍMA: 
1) VZN č. 11/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálny a drobnýstavebný 

odpad.  
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2) VZN č. 2/2022 o príspevkoch v školských zariadeniach, o mieste a čase zápisu dieťaťado 

Materskej školy v Stebníku. 

 

PREROKOVALO: 

1) Návrh rozpočtu na rok 2023 

 

Hlasovanie: 
Za:  4       (Bc. Martin Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

       Proti:0 

       Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstvaschválilinávrhy na uznesenia č. 11/2022 – č. 21/2022. 

 

K bodu 14: 

 

Záver 

 

Starosta obce, Slavomír Mlynár,na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za 

účasť na 2. zasadnutí obecného zastupiteľstva, zaţelal im dobrú noc, čím ukončil zasadnutie.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Stebníku, 15.12.2022 

 

Zapísala: 

 

- Mgr. Martina Bukovská  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

- Milena Hrubiznová 

 

- Štefan Kučečka 

 

 

 

 ......................................................                         Slavomír Mlynár 

starosta obce Stebník 


